
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA SKOLWIN 

W DNIU 7 GRUDNIA 2022 r. 

1. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 23 listopada 

2022 r. 

3. Podjęcie uchwał: 

Nr 111/22 – w sprawie zmian w Statucie Rady Osiedla Skolwin zaproponowanych przez Komisję 

ds. Inicjatyw Społecznych, Sportu i Młodzieży. 

Nr 112/22 – w sprawie poparcia stanowiska Rady Osiedla Głębokie-Pilchowo dotyczącego 

Uproszczonego planu urządzenia Lasów Miejskich Szczecina na okres od 1.01.2022 do 31.12.2031. 

Nr 113/22 – w sprawie zaopiniowania Projektu Planu rzeczowo - finansowego na rok 2023. 

Nr 114/22 – w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 127/4 obręb 3040 w celu 

poprawy warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 

Zebranie prawomocne 

stan osobowy na godzinę 18:00 – 8 Radnych obecnych – 7 Radnych nieobecnych 

stan osobowy na godzinę 18:20 – 9 Radnych obecnych – 6 Radnych nieobecnych 

Nie wpłynął żaden wniosek w sprawie zmian do porządku obrad. 

Ad. 2 

Protokół z posiedzenia Rady Osiedla w dniu 23 listopada 2022 r. przyjęto ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Ad.  3 

Podjęto uchwały: 

Nr 111/22 – w sprawie zmian w Statucie Rady Osiedla Skolwin zaproponowanych przez Komisję ds. 

Inicjatyw Społecznych, Sportu i Młodzieży ilością głosów: 

ZA: 8   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 112/22 – w sprawie poparcia stanowiska Rady Osiedla Głębokie-Pilchowo dotyczącego 

Uproszczonego planu urządzenia Lasów Miejskich Szczecina na okres od 1.01.2022 do 31.12.2031 

ilością głosów: 

ZA: 2   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 7 

Nr 113/22 – w sprawie zaopiniowania Projektu Planu rzeczowo - finansowego na rok 2023 ilością 

głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 

Nr 114/22 – w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym części działki nr 127/4 obręb 3040 w celu 

poprawy warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości ilością głosów: 

ZA: 9   PRZECIW: 0   WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ: 0 



 

Ad. 4 

Sprawy różne dotyczyły: 

• Usterek w siedzibie Rady Osiedla Skolwin m.in. niedziałających grzejników i niesprawnego 

odpływu w umywalce. 

• Konieczności skasowania niesprawnego i zużytego sprzętu zajmującego niepotrzebnie miejsce 

w lokalu. 

• Przewodniczący złożył także obecnym na posiedzeniu Radnym życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Bożego Narodzenia 

Protokół sporządził 

Paweł Komar 

Sekretarz Rady Osiedla Skolwin 


